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Interpelacje
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( l./W imieniu kibic6w koszyk6wki znaszego miasta, wnioskujg o zakup na

- potrzeby OSiR mobilnych trybun rozkladanych elektrycznie w ilodci 500
miejsc. Po zdobyciu mistrzostwa Polski przez WTK ANIITL, bardzo wzrosTo
zainteresowanie naszq druzrynq. Po raz pierwszy od25lat sprzedano 2800
kamet6w ra caly sezon 201812019r. Zakup mobilnych trybun zwigkszylby
i1o56 miejsc w hali mistrz6w do 4000 tys.
Ten rodzaj trybun moZna szybko zamontowad i zdemontowa6 i mog4 one
sNfiryftakze do innych imprez w hali mistrz6w. Klub WTK AlrfWIL za
wynajgcie dodatkowych kybun na okresjednego miesi4ca placi blisko 30
tysigcy zlotych, ponadto tego rodzaju trybuny wymagajq dlugiego montaZu i
demontaZu. Wobec tego proszg o wygospodarowanie Srodk6w z bud2etu na ten
celjeszcze w tej kadencji samorz?dowej.

2. W imieniu duzej grupy mieszkaric6w, oraz wlasnym, wnioskujg bylJrz4d
Miasta i jego odpowiednie wydzialy przygotowaty dochowuj4c ustawowych
termin6w wniosek dotyczqcy umiejscowienia kolejnego k4pieliska nad
jeziorem tr uba.
Od I styczria 2018r. weszla w irycie ustawaprawo wodne z 20Lipca20l7r.
Dz.U.0l7 poz. 1566 ze zmianani, k6ra reguluje sprawy zvvi4zane z
tworzeniem k4pielisk i miejsc do k4pieli przezsamorz4dy. proszg r6wnie2 o
powiadomienie odpowiednich agend takich jak: Wody polskie, Inspekcji
Ochrony Srodowiska i Powiatowego lnspektora Sanitamego.
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